



小子心登山舉目行

贊助表格 Sponsorship Form

登山者名稱 Hiker Name:

電話 Telephone:

電郵 Email:



贊助金額 Amount sponsored	需要收據? 「✓」 Request Receipt?	已付 「✓」 Paid	贊助人姓名 Name of Sponsor (此為收據抬頭, 請書寫正楷 For receipt issuing, please write in Block letters)
1			
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			
11			
12			
13			
14			
15			
16			
17			
18			
19			
20			

總額 Total HK\$.....



請注意Note :

1. 每位參加者之最低籌款額為港幣\$2000
The minimum sponsorship amount is HK\$2000 per participant.
2. 贊助表格及捐款請於2013年1月15日或前送交本機構。
Please send your sponsorship form together with donation no later than 15/1/2013.
3. 繳款方法：
Method of Donation :
 - 直接存入本機構滙豐銀行戶口：614-036200838 或
Please submit donation to HSBC A/C:614-036200838 or
 - 以劃線支票遞交，支票抬頭「小子心扶貧有限公司」
cross cheque payable to “Little Ones Poverty Relief Ltd”
4. 請將轉帳收據或支票，連同已填妥的贊助表格寄往：香港郵政總局郵政信箱11163號
【小子心扶貧有限公司】收。
Please send this form with bank-in slip(s) or cheque(s) to Little Ones Poverty Relief Ltd,
PO Box 11163, General Post Office, Hong Kong.
5. 收據Receipt
贊助人或機構捐款HK\$100或以上，可憑收據申請免稅。如欲索取收據作報稅之用，必須在【需要收據?】一欄加上「✓」號，並以端正字體填寫身份證相符之贊助人姓名。
Sponsorships of \$100 or above are eligible for a tax-deductible donation receipt upon request.
To receive a receipt, sponsors must provide his/her full legal name in BLOCK LETTERS and put a 「✓」 in the “Request Receipt” Box.